
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2022-11-02 Protokoll nr 08 

Plats: Östra Stenby, Hansro  

 

 

Närvarande: Magnus Arnoldson, Kristina Kufver Jakobsson, Agneta 

Carlberg, Paul Finér samt från valberedningen Lars 

Andersson, Monica Helgesson och Rune Botvidsson. 

Frånvarande: Birgitta Ståhl (uppgifter om ekonomin kom via epost) 

 

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande Magnus Arnoldson hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§ 3 Föregående protokoll justeras 

 Styrelseprotokoll från 2022-10-05  lades till handlingarna.   

 

§ 4 Val av protokolljusterare  

 Till protokolljusterare valdes Paul Finér. 

  

§ 5 Medlemsläget 

 Antalet medlemmar är 347. Två medlemmar som fyller 90 under 2023 är 

överflyttade till hedersmedlemmar.  

Nu är det 25 medlemmar som har gratis medlemskap. 

 

§ 6 Ekonomi  

 På affärskontot finns 41908,42, på placeringskontot 83009,37 kr och i 

handkassan 3671 kr. Preliminärt resultat per 30 oktober är 15939,20 kr 

men hyran för oktober är inte betald liksom fakturor från Väsby på 488 kr 

och filmen om Stålmannen på 1500 kr. 

Ett extra bidrag (100000 kr) från kommunen betalades ut till alla ideella 

föreningar i förhållande till respektive förenings medlemsantal och till 

SPF Seniorerna Vikbolandet har inbetalts 5544 kr. Beloppet är med i 

banksaldot men inte i resultatet. 

   



§ 7 Swish  
Eftersom kassören var frånvarande vet vi inte hur frekventa Swish-

betalningarna var på senaste månadsmötet, som var det första med 

möjlighet att betala med Swish.  

 

§ 8  Nya uppgifter på hemsidan  

 Beslutades att uppdatera programmet fortlöpande och inte trycka ett nytt 

program på papper. Programmet på hemsidan ska vara aktuellt även om 

det innebär att det kommer att finnas vakanser på styrelseposter, 

funktionärer (trafik, hälsa) och sockenombud. De kan kompletteras först 

efter årsmötet i februari 2023. 

Månadsmötena för 2023 läggs ut efter att sockenombuden har haft sitt 

möte.  

 

§ 9 Månadsmötet 16 november 

 Mailutskicket som gått till alla medlemmar innehöll en felaktig epost-länk 

för anmälan. Rätt adress var däremot angiven i annonsen.  Det fanns även 

två personer man kunde anmäla sig till via telefon. Nytt mail med riktig 

länk och en ursäkt skickades ut efter mötet. Underhållning kommer att 

vara Marianne Bokblad i ”ord och ton”. 

 

§ 10 Tankar om hyran 

En hyreshöjning är aviserad men inte utskickad ännu. Innan vi vet kan vi 

inte ta ställning. 

 

§ 11 Valberedningen har ordet 
Valberedningen informerades om att minst en person 

(sekreterare/protokollförare) behövs till styrelsen. Dessutom behövs 

funktionärer till hälsa och trafik liksom fler till sockengrupperna.  

 

§ 12 Kallelse till årsmötet 2023 

Sex veckor före årsmötet dvs 11 januari måste kallelse ut på hemsidan. 

Handlingar kan sändas ut senare via epost eller vanligt brev till dem som 

saknar epost. 

 

§ 13 Månadsmöten 2023 
Ordförandens förslag på datum för månadsmötena genomgicks. 

Beslutades att kontakt tas med nye kyrkoherden i Östra Husby för att 

stämma av så att det inte blir kollisioner med kyrkluncherna. Även 

sockenombuden måste träffas och fördela månadsmötena. Magnus kallar 

och Agneta deltar. 

 

§ 14 Resor  



Resor till Nora julmarknad, operan La Bohème i februari och Holland i 

vår kommer att presenteras av reseansvarig på nästa medlemsmöte. 

Resorna görs i samarbete med SPF S:t Olof i Norrköping där vi får åka 

med eftersom resorna inte är fullbokade. 

 

§ 15 Nästa IT-café blir 28 november på Träffpunkten 
Tio personer deltog på den första träffen och alla ville ha en fortsättning. 

Alla är välkomna, inte bara SPF-are. Göran och Palle är handledare men 

även Violetta, som ansvarar för Träffpunkten, hjälper gärna till. 

 

§ 16 Konsert med Tommy Körberg 23 november kl. 14.30 

I Östra Husby bygdegård visas en två timmar lång konsert via webben 

som vi fått lov att visa. Den kostar ingenting förutom hyran av 

bygdegården på 300 kr. Beslutades att var och en tar med kaffekorg som 

intas i pausen efter halva konserten. Evenemanget är gratis för 

medlemmar. 

 

§ 17 Övriga frågor 

Lite tankar om vilket år föreningen firar nästa jubileum. Pengar finns på 

banken för sådana tillfällen. 

 

  

§ 18 Avslutning och nästa möte  

Ordföranden Magnus Arnoldson tackade de närvarande för visat intresse 

och förklarade mötet avslutat.  

 

Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 4 januari 2023, kl. 13.00  

i Östra Stenby, Hansro.   

 

  

 

Vid protokollet: ___________________  

 Kristina Kufver Jakobsson 

 

Justerat:______________________ ________________________ 

 Magnus Arnoldson Paul Finér 


